

Title (en)

Advertising vehicle.

Title (de)

Werbefahrzeug.

Title (fr)

Véhicule publicitaire.

Publication

EP 0610145 A1 19940810 (FR)

Application

EP 94420038 A 19940203

Priority

- FR 9301494 A 19930205
- FR 9305323 A 19930429

Abstract (en)

The advertising vehicle, of the bicycle, motor cycle and similar type, whether or not fitted with a tow-hitch trailer, is noteworthy in that, on one or more of its wheels, it accommodates a support facility capable of accommodating an advertising panel, the said support facility being fixed to the fixed part of the corresponding light vehicle by appropriate means allowing it to be rapidly fitted and removed, and in that the said advertising panel is in a fixed position which is independent of the rolling and forward movement effect of the vehicle in order to allow reading of the marking and of the advertising, according to an effect of slippage with respect to the ground. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le véhicule publicitaire du type bicyclette, cyclomoteur et similaire, agencé ou non avec une remorque d'attelage, est remarquable en ce qu'il reçoit, sur une ou plusieurs de ses roues, un moyen support susceptible de recevoir un panneau publicitaire, ledit moyen support étant fixé à la partie fixe du véhicule léger correspondant par des moyens appropriés autorisant son montage et démontage rapide, et en ce que ledit panneau publicitaire est à position fixe indépendante de l'effet de roulement et d'avancement du véhicule pour autoriser une lecture du marquage et de la publicité, selon un effet de glissement par rapport au sol. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 21/04

IPC 8 full level

G09F 21/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 21/045 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3817386 A1 19891130 - BACHNICK MARTINA [DE]
- [X] FR 469479 A 19140801 - GIACINTO ANTONINO [IT]
- [X] CH 282566 A 19520430 - WULLSCHLEGER RENE [CH], et al

Cited by

KR100934688B1; WO02097773A1; WO2010022743A1; WO2009046467A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB GR IE IT NL PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0610145 A1 19940810; FR 2701330 A1 19940812

DOCDB simple family (application)

EP 94420038 A 19940203; FR 9305323 A 19930429